

AL AIN JUNIORS SCHOOL

LEARNING TRAILS , ACADEMIC YEAR 2020-2021

TERM 2

Grade: 2

Week: 6

Date: 07.01.2021 to 11.02.2021

Subjects	Lesson Objectives	Materials required
Arabic-Advance	قصة خالد والعصفور دراسة المفردات الرئيسية – تحديد الفكرة الرئيسية والفكر الفرعية – تحديد عناصر القصة – إجابة تدريبات الكتاب) مراجعة على ما سبق دراسته من نصوص ومهارات .	العروض التقديمية – الباور بوينت – فيديوهات تعليمية – أوراق العمل – مواقع الالكترونية
Arabic-General	درس في الساحة دراسة المفردات والتعرف على المعاني وتوظيفها في جمل مفيدة الاستماع للنص ومناقشة التلاميذ والاجابة على الاسئلة المتضمنة له قراءة الفقرات مع فهم المعنى حل تدريبات الدرس كتابة ثلاث جمل مفيدة عن الدرس مراجعة على ما سبق دراسته من نصوص ومهارات . مراجعة على ما سبق دراسته من نصوص ومهارات .	العروض التقديمية – الباور بوينت – فيديوهات تعليمية – أوراق العمل – مواقع الالكترونية
Islamic Studies – Arabic	القرآن الكريم – سورة القدر • تسميع سورة القدر • حل أنشطة الدرس عليها	✓ الكتاب المدرسي ✓ البور بوينت ✓ أوراق العمل ✓ فيديو تعليمي ✓ مصادر خارجية
Islamic Studies – English	Muhammad The Truthful and Trustworthy To find out the reasons of giving the nickname to the prophet the truthful, the trusted before his prophet hood To find out the effects of honesty and telling the truth upon the individual and the society. To follow the way of prophet Muhammad in his honesty and telling the truth.	Textbook, Worksheets, PowerPoint, short video.
Moral Science	Friendship - Building friendship with other - Never finding faults in others	MS teams, Power point presentation, quiz.
English	1. Finding Information from websites 2. Making notes by writing key words 3. Finding information from different parts of a text 4. Listening Skills 5. Reading Comprehension 6. Guided Reading	PPT, Learner's Book, Work Book, Nearpod Online Learning Platform -Task Sheets -PPT -Web link -Online Games Nearpod, padlet, live worksheet, quizes, poll

AL AIN JUNIORS SCHOOL

Math	<ul style="list-style-type: none"> Compare and order mass, volume /capacity and record the results using <, > and = Recognise and use the symbol for pounds (£) and pence (p): combine amounts to make a particular value 	Online Learning Platform, PowerPoint, short videos, quiz forms.
Science	<p>PPT, Learner's Book, Work Book, Nearpod Online Learning Platform</p> <ul style="list-style-type: none"> -Task Sheets -PPT -Web link -Online Games <p>Nearpod, padlet, live worksheet, quizzes, poll</p>	Online Learning Platform, Notebook, Workbook
Geography	To introduce the idea that many of the things we throw away every day can be reused or recycle.	MS teams, Power point presentation, quiz.
Computer Science	<ul style="list-style-type: none"> Able to explain what is cyber bullying and how it can be stopped. 	Text Books, Notebook, MS Teams and Quizzes.
UAE Studies – Arabic	<p>درس الطاقة في بلادي 1- يميز الطالب بين أشكال الطاقة 2- يستنتج الطالب أهمية الطاقة في حياتنا 3- يتعرف الطالب على مصادر الطاقة</p>	Power point – book Video – work sheet quiz
UAE Studies – English	<p>Abu Dhabi:</p> <ul style="list-style-type: none"> Identify some of Abu Dhabi's geographical features. Understand what archaeologist does and what an artefact is. Explain the role of wild life preserves in helping endangered animals. 	MS teams, Power point presentation, quiz.
MEP	A good start students will be encouraged to develop an understanding of the benefits of working hard.	MS teams, Power point presentation, quiz.
Spelling Set 5	Dictation- fiction, explanation, present, instruction, germinate, sprout, ocean, continent, capacity, milliliters	